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Dear reader，
亲爱的申请者：
The information you supply on this questionnaire will allow your editor to better position your admission essay and provide maximum guidance throughout the revision/rewrite process. You are NOT obliged to answer questions that you feel certain are not relevant to your essay. 
您对这份问卷提供的信息将让您的编辑更好的定位您的入学文书，并在整个修改/写作的过程中提供最大的指导。您并不一定要回答那些您觉得与您的文书肯定不相关的问题。
We encourage all students to type answers in English as much as you can. This will hugely benefit the communication with your essay editors who are native English speakers. If you believe you have to use Mandarin to better convey your ideas, please do so. However, additional fees and delay may occur if extensive translation is warranted. 
我们鼓励所有的学生都尽可能用英语输入答案。这将使您和您的文书编辑们的沟通极大受益，因为他们都是以英语为母语的。如果您认为您必须用普通话才能更好的传达您的想法，您也可以这样做。然而，如果需要大量的翻译的话，可能会产生额外的费用和延迟。
Admission Essay Grounding Questions – Undergraduate School

	1.What college(s) are you applying to? Please rank your choice from top to bottom.
您欲申请的的大学是什么？请从上到下排列您的选择。

	

	2.What aspect(s) of your first-choice college appeal to you most, and why you think you can be a good fit?
您的首选大学最吸引您的是哪些方面？为什么您认为您是适合进入这个学校？

	

	3.List the essay topic/question(s) exactly as they are worded in the application. Specify the word count limit for each essay.
准确的列出在申请中表述的文书题目/问题。指定每篇文书的字数限制。
The number of topic/questions should equal to what you have entered in the ordering system.
题目/问题的数量应该等于您在订单系统中登记的数量。

	

	4.For each topic, what do you expect to write about? Please list up to three preliminary ideas you now have in your mind. Please give as much detail as possible as this is what your editor will explore and how he/she will potentially ground your essay. 
对于每个题目，您希望写些什么？请列出三个您心中现有的初步想法。请给出尽可能多的细节，因为这是您的编辑将要挖掘的，以及他/她可能怎样构思您的文书。

	


	5.Tell Us More About Yourself
请告诉我们更多关于您的情况。
Please attach your current resume here... (.doc/.docx or .pdf documents preferred)
请在这里附上您最新的简历。（最好用doc/.docx 或者.pdf格式的文档）
Make sure you have included the name(s) of high school(s) you have attended.
请确定包含您就读的高校的名字。
Or copy and paste it in the box below.
或者复制然后粘贴在下面的方框中。

	

	6.GPA/collective grades you have obtained over the high-school period. 
Use 100-point system or 4-point system, such as 85/100, 3.5/4.0.
读高中期间您所获得的GPA/集体成绩
用100分制或4分制表示，比如85/100, 3.5/4.0。

	

	7.SAT/ACT scores: (or equivalent)
SAT/ACT成绩：（或同行的）

	

	8.TOEFL score: (or equivalent)
托福成绩：（或等效的）

	

	9.Please list any important academic or non-academic awards/honors you have achieved. Describe the criteria to earn such awards.
请列出您所获得的任何重要的学术或非学术的奖项/荣誉。描述获得这些奖项的条件。

	

	10.Describe what extracurricular activities, sports, or volunteer experiences you have engaged in. How many hours per week did you spend and for how long? Did you hold any leadership positions? Please include only your most important commitments and please give as much detail as possible.
请描述您参加过的课外活动，运动或志愿者经历。您每周花了多少个小时并坚持了多久？有没有担任任何领导职务？请只包括您最重要的职务并尽可能给出更多的细节。

	

	11.Have you been exchanged to U.S. schools or other schools overseas? Or, have you joined summer camps or studied overseas in any other forms? Describe your experience and what you have learned from this experience.
您有没有去美国或其他海外的学校交流过？或者，您有没有参加夏令营或其他形式的海外学习经历？请描述您的经历并说明您从这些经历中学到了什么？

	

	12.What personal or academic success are you the most proud of? What challenges did you face in this task and how did you overcome them? What was the outcome?
您最引以为傲的个人或学术的成功经历是什么？在这项任务中您说遇到的挑战有哪些？您是怎样克服的？所获得的成果是什么？

	

	13.Have you faced any special challenges in your life thus far? For instance, illness, disability, family financial difficulties, loss of loved ones, etc. How did you overcome these difficulties?
目前为止，您在生活中有没有遇到什么特别的挑战？比如说，疾病，残疾，家庭经济困难，失去亲人等。您是怎样克服这些困难的？

	

	14.What do you think you will major in at college? What do you hope to do for your professional career? Please be as specific as possible. For example, do you plan to be a pioneer in nanomedicine, found your own investment fund, invent revolutionizing green technologies, etc.?
您想在大学里学习什么专业？您希望在职业生涯中从事什么职业？请尽可能明确。比如说，您计划做一个纳米医学领域带着人，成立您自己的投资基金，发明革命性的绿色科技等。

	

	15.How did you become interested in your intended field of study? Did a specific person or experience inspire you or confirm your career choice?
您是怎样开始对您意向中的学习领域感兴趣的？是一个特别的人或者一段特殊的经历启发您或者使您确认您的职业选择？

	

	16.Why do you think you will excel in your chosen field? What combination of personal qualities and skills do you believe will make you a success?
为什么您认为您会在您选择的领域中脱颖而出？您认为什么样的个人素质和技能的组合会让您成功？

	

	17.What would be the most dynamic and/or interesting anecdote or fact about you? If you’ve already covered this fact, you can simply answer "already answered." 
关于您的最有活力和/或有趣的轶事是什么？如果您已经涵盖了这一事实，您可以简单的回答“已经回答”。

	

	18.Do you have anything else you would like to add?
还有其他您想要增加的事情吗？

	


更多信息请直接与编辑交流！
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